
 

  

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE 

MÍSTNÍ AKČNÍ SKUPINY SVATÉHO JANA Z NEPOMUKU, z.s. 

29. 5. 2025 v 16:00 hod. na farmě Zlatá kráva, Železný Újezd, Čížkov 

Přítomni: 

Dle prezenční listiny – fyzicky přítomno 21 členů, zastoupeno na základě plné moci 2 

členové, celkem 23 členů z 33. 

Zahájení: 

Jednání zahájil předseda spolku Jindřich Jindřich, přivítal přítomné a konstatoval, že je 

přítomna nadpoloviční většina členů, tudíž je členská schůze usnášeníschopná. 

 

Program: 

1. Výsledek hospodaření a výroční zpráva za rok 2024 

2. Volby do Výběrové komise 

3. Podpořené projekty v 1. a 2. výzvě SZP a IROP 

4. Leader 2028+ 

5. Informace o činnosti 

6. Diskuse 

Hlasování o programu: 

• Pro: 23 

• Proti: 0 

• Zdržel se: 0 

Program byl jednomyslně schválen. 

 

1. Výsledek hospodaření a výroční zpráva za rok 2024 

Výsledek hospodaření a výroční zprávu za rok 2024 představila Adéla Mašková, včetně 

přehledu čerpání dotací a výkazů. Rozpočet je vyrovnaný, příjmy se rovnají výdajům, spolek 

má k dispozici kontokorentní úvěr ve výši 1,5 mil Kč, který využívá na předfinancování 

projektů. 

Nebyly vzneseny žádné dotazy. 

Hlasování o schválení hospodaření a výroční zprávy: 

• Pro: 23 

• Proti: 0 



 

  

• Zdržel se: 0 

Výroční zpráva a výsledek hospodaření za rok 2024 byl schválen. 

 

2. Volby do Výběrové komise 

Adéla Mašková připomněla význam devítičlenné komise (stanovy ukládají min. 7 členů), což 

usnadní to hodnocení: v každé komisi hodnotí max. 3 členové, přičemž nesmí být více než 50 

% členů ze stejné zájmové skupiny, což je mnohdy složité splnit. Složení komise často 

komplikuje i střet zájmů, zejména u projektů Společné zemědělské politiky. Letos nám 

z nominace vypadává Monastery, z.ú., jehož zástupkyně Mirka Brožová si nepřeje být nadále 

členkou Výběrové komise. 

Nominovaní kandidáti: 

1. Martina Krumpholcová  

2. Marie Bílková  

3. Iva Přibáňová  

4. Soňa Tikalská  

5. Josef Lank 

6. ČSOP Spálené Poříčí, zast. Michala Jandíková  

7. Hanka Černohousová 

8. Římsko katolická církev, Farnost Nepomuk, zast. Štěpánka Kodýdková  

 

Předseda spolku znovu vyzval přítomné k doplnění nominace. Nikdo z přítomných dále 

nominaci nedoplnil. Adéla Mašková navrhla hlasovat o složení komise veřejně. 

Proběhla veřejná volba. 

Hlasování o složení Výběrové komise: 

• Pro: 23 

• Proti: 0 

• Zdržel se: 0 

 

3. Podpořené projekty v 1. a 2. výzvě SZP a IROP 

Adéla Mašková představila přehled podpořených projektů z 1. a 2. výzvy SZP a IROP. 

Bylo podpořeno 21 projektů z programového rámce SZP (5 projektů ve fichi 5 a   16 projektů 

ve fichi 4). Z toho bylo 9 prvožadatelů. Ve výzvě IROP byl podpořen projekt města Nepomuk 

na přístavbu 4 učeben ZŠ Nepomuk. Pan Vladimír Vokurka zmínil, že po realizaci projektu bude 

potěšen uvítat členy MAS SJN na prohlídce přístavby.  

Zároveň čelíme prvnímu odvolání ze strany žadatele, který obdržel informaci ze strany MAS o 

tom, že byl podpořen, nicméně posléze SZIF nepotvrdil administrativní postup schvalování 



 

  

projektů. Žadatel si mezitím pořídil vybavení, čímž mu vznikla dle jeho názoru újma. 

Odvolání řeší komise MZE. 

 

4. Leader 2028+ 

Adéla Mašková představila výhled financování po roce 2027. Leader zůstane pravděpodobně 

v menší míře zachován tak, jak ho známe, kofinancování ze strany žadatelů bude však  min 

70 % a podobně provoz chodu kanceláře MAS bude vyžadovat vyšší spoluúčast. 

Byly diskutovány možnosti kofinancování a navazující programy. Nicméně již v roce 2026 

bude MAS potřebovat kofinancování ve výši 20 % na projekt Místní akční plán vzdělávání a 5 

% projekt Dycky spolu. 

 

5. Informace o činnosti 

Členové byli seznámeni s aktuálními aktivitami spolku, včetně rekonstrukce sídla spolku 

příprav na budoucí výzvy – v roce 2026 není v plánu žádná výzva v programovém rámci SZP a 

jedna výzva v programovém rámci IROP, kde se předpokládá podání jednoho projektu ZŠ 

Žinkovy. 

Vytištěna je publikace Inspirace, která shrnuje období 2014-2023, obsahuje rozhovory se 

žadateli a představuje aktivity Místní akční skupiny. 

 

6. Diskuse 

Otevřela se diskuse pro zavedení členských příspěvků v minimální výši tak, aby to nezatížilo 

členy, nicméně členské příspěvky pomohly financovat příspěvek do Národní sítě MAS ČR, 

který v současné době činí již 20 tis Kč. Navržené částky jsou: 200 Kč fyzická osoba, 500 Kč 

spolek/právnická osoba, 1000 Kč obec.  

Též se otevřela diskuse o tom, jak by členové chtěli členské schůze trávit.  

 

Závěr: 

Předseda Jindřich Jindřich oficiálně ukončil jednání, poděkoval členům za účast a popřál 

příjemný zbytek dne.  Pan Radovan Sochor pozval přítomné členy na prohlídku farmy. 

 

Zapsala: Adéla Mašková  ……………………………………………………… 

Schválil: Jindřich Jindřich  ………………………………………………………. 

 


